
 

 

 

  VRAGEN 

 

door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 42 van het Reglement van 

Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 

 

2012 – Nr. 52. 

 

VRAGEN van Student en Stad van de heer J. van Rooij betreffende handelswijze  

OV-Bureau. 

(Binnengekomen: 17 september 2012). 

 

 

Het college beantwoordt de vragen als volgt: 

Groningen, 16 oktober 2012. 

 

 

1. Bent u op de hoogte van de in dit artikel beschreven problematiek? 

 

Ja, het is ons bekend dat de bussen regelmatig vol zijn en reizigers op een volgende 

bus moeten wachten.  

 

2. Deelt u de mening van Student en Stad dat het voor een kennisstad van groot 

belang is dat haar onderwijsinstellingen goed bereikbaar zijn? 

Ja, wij delen de mening van Student en Stad dat het voor een kennisstad van groot 

belang is dat haar onderwijsinstellingen goed bereikbaar zijn. 

 

3. Vindt u net als Student en Stad dat de ontstane chaos voorzien had kunnen worden? 

 

Voor een deel was de grote vervoersvraag te voorzien. Elk jaar is er aan het begin van 

het schooljaar namelijk een grote piek in het vervoer door leerlingen en studenten die 

in grote getale van het busvervoer gebruikmaken. Met deze normale piek hadden we 

rekening gehouden. Dit jaar was deze piek groter dan verwacht. Dit was de reden dat 

er onvoldoende bussen beschikbaar waren.  

 

Daarna is niet gereageerd door sneller meer bussen in te zetten. Onzes inziens had de 

beleidsinzet daarna anders kunnen zijn. Nu is er voor gekozen om in ieder geval niet 

teveel bussen achter de hand te hebben, omdat dit ook onnodige extra kosten betekent.  

 

4. Bent u van mening dat inzet van extra bussen in deze periode terecht niet is 

opgenomen in de begroting van het OV-bureau? 

 

De piek in het vervoer door leerlingen en studenten aan het begin van het schooljaar is 

niet nieuw. In de begroting is met een "normale" piek rekening gehouden. Doordat de 

piek dit jaar groter dan in voorgaande jaren is, is in de begroting van het OV-bureau 

niet met de extra vervoersvraag boven de "normale" piek rekening gehouden.  

 

Wij vinden het logisch dat het OV-bureau niet met de extra vervoersvraag boven de 

"normale" piek rekening heeft gehouden, omdat deze niet te voorzien was. 



 
 

2   

 

5. Vindt u dat het OV-bureau adequaat heeft gereageerd op deze situatie, zo niet: gaat 

het college het OV-bureau hierop aanspreken? 

 

Zie 3. 


